



# Yellowknife Education District No. 1 (YK1)

5402.50 Avenue • Yellowknife, NT • X1A 2N6  
yk1.nt.ca • yk1@yk1.nt.ca • (867) 766-5050

## Approved Meeting Motions

- **MOTION:** 2021-2022 YK1 Annual Report
- **MOTION:** Visual Identity Guide



**Pictured:** Trustee David Wasylciw (left) was elected Chairperson of YK1 during the organizational meeting held on November 15, 2022. Terry Brookes (right) was acclaimed as Vice Chairperson during the same meeting. Both will serve one-year terms.

- **First Meeting:** YK1's Board of Trustees held their first regular meeting as a new Board on November 15, 2022. Returning Trustees Terry Brookes, Tina Drew, and David Wasylciw are joined on the Board by new Trustees Barbara Bell, Michelle Peters, Allan Shortt, and Jason Snaggs. All seven Trustees were sworn-in to their positions on November 15, 2022, and attended their first committee of the whole meeting, organizational meeting, and regular board meeting on the same day.
- **New Chairperson & Vice Chairperson:** During the organizational meeting on November 15, 2022, Trustee Wasylciw was elected Chairperson by his peers. Trustee Brookes was later acclaimed as Vice Chairperson. Both Trustees will hold these positions for one year until the next organizational meeting in November 2023. Trustee Wasylciw has sat on and contributed to a number of committees since joining YK1's Board in 2021, including finance, policy, and public relations. Trustee Brookes is YK1's longest-serving Trustee with almost 30 years of experience on the Board. He most recently served as YK1's Chairperson from November 2021 to November 2022.
- **Visual Identity Guide:** Trustees approved a new visual identity guide for the district during their regular meeting on November 15, 2022. The purpose of the guide is to codify a lot of the work that the district is already doing, and to develop consistent branding guidelines for YK1.

## UPCOMING EVENTS

### November 22, 2022

SJF PAC Meeting  
7:00 p.m.

### November 22-23, 2022

Parent-Teacher Interviews  
JK-8 Schools

### November 23, 2022

Wade Hamer Challenge Cup  
Yellowknife Multiplex

### November 24, 2022

RLN PAC Meeting  
6:30 p.m.

### November 25, 2022

PD Day – No School  
All YK1 Students

### November 26, 2022

Santa Claus Parade  
5:00 p.m.

### December 2-4, 2022

Junior Badminton Tournament  
WMS

### December 2, 2022

École Itt'ò Winter Concert  
6:30 p.m.

### December 13, 2022

CoTW Meeting  
District Office, 12:00 p.m.

### December 13, 2022

Board Meeting  
District Office, 6:00 p.m.

**BOARD OF TRUSTEES  
COMMITTEES: 2022-2023**

<b>STANDING COMMITTEES</b>	
<b>Finance</b> 1. Terry Brookes 2. Michelle Peters 3. Jason Snaggs	<b>Policy</b> 1. Terry Brookes 2. Tina Drew 3. Michelle Peters
<b>Public Relations</b> 1. Barbara Bell 2. Tina Drew 3. Jason Snaggs	<b>Audit</b> 1. Barbara Bell 2. Allan Shortt
<b>Facilities</b> 1. Tina Drew 2. Allan Shortt 3. Jason Snaggs	<b>NWTTA Teacher/Board Advisory</b> 1. Barbara Bell 2. Terry Brookes
<b>Committee of the Whole (CoTW)</b> 1. All Trustees	
<b>AD HOC COMMITTEES</b>	
<b>Board/Superintendent Evaluation</b> 1. Michelle Peters 2. Jason Snaggs 3. David Wasylciw	<b>USW Negotiations</b> 1. Tina Drew 2. Allan Shortt
<b>PARENT ADVISORY COMMITTEE (PAC) ASSIGNMENTS</b>	
<b>École It'ò:</b> Jason Snaggs <b>École Sir John Franklin High School:</b> Terry Brookes <b>École William McDonald Middle School:</b> Allan Shortt <b>Mildred Hall School:</b> Tina Drew <b>N.J. Macpherson School:</b> Michelle Peters <b>Range Lake North School:</b> Barbara Bell	



# Administration scolaire de district n° 1 de Yellowknife (YK1)

5402, 50<sup>e</sup> Avenue • Yellowknife, TNO • X1A 2N6  
yk1.nt.ca • yk1@yk1.nt.ca • 867-766-5050

## Motions approuvées à la réunion

- **MOTION** : Rapport annuel 2021-2022 de YK1
- **MOTION** : Guide d'identité visuelle



**Photos** : M. David Wasylciw (à gauche) a été élu président de YK1 lors de la réunion d'organisation du 15 novembre 2022. Terry Brookes (à droite) a été élu par acclamation au poste de vice-président au cours de la même réunion. Tous deux effectueront un mandat d'un an.

- **Première réunion** : Le conseil d'administration de YK1 a tenu sa première réunion ordinaire en tant que nouveau conseil le 15 novembre 2022. Les administrateurs reconduits, soit Terry Brookes, Tina Drew et David Wasylciw, sont rejoints par de nouveaux administrateurs : Barbara Bell, Michelle Peters, Allan Shortt et Jason Snaggs. Les sept administrateurs ont prêté serment le 15 novembre 2022 et ont assisté, le même jour, à leur première réunion du comité plénier, à la réunion d'organisation et à la réunion ordinaire du conseil.
- **Nouveau président et vice-président** : Lors de la réunion d'organisation du 15 novembre 2022, M. Wasylciw a été élu président du conseil par ses pairs. M. Brookes a ensuite été élu par acclamation au poste de vice-président. Ces deux administrateurs occuperont ces postes pendant un an, jusqu'à la prochaine réunion d'organisation en novembre 2023. Depuis sa nomination au conseil d'administration de YK1 en 2021, M. Wasylciw a siégé et participé à de nombreux comités, notamment dans les domaines des finances, des politiques et des relations publiques. M. Brookes est, quant à lui, le plus ancien administrateur de YK1 avec près de 30 ans d'expérience au sein du conseil. Il a d'ailleurs occupé le poste de président du conseil d'administration de novembre 2021 à novembre 2022.
- **Guide d'identité visuelle** : Lors de leur réunion ordinaire du 15 novembre 2022, les administrateurs ont approuvé un nouveau guide d'identité visuelle pour le district. Ce dernier vise à codifier une grande partie du travail déjà effectué par le district et à développer des lignes directrices cohérentes pour l'image de marque de YK1.

## ACTIVITÉS À VENIR

### 22 novembre 2022

Réunion du conseil consultatif des parents (CCP) de SJF, à 19 h

### Du 22 au 23 novembre 2022

Entretiens parents-enseignants  
Prémamanuelle à 8<sup>e</sup> année

### 23 novembre 2022

Wade Hamer Challenge Cup  
Centre multisport de Yellowknife  
(Multiplex)

### 24 novembre 2022

Réunion du CCP de RLN,  
à 18 h 30

### 25 novembre 2022

Journée pédagogique — pas  
d'école pour tous les élèves du  
district

### 26 novembre 2022

Défilé du père Noël, à 17 h

### Du 2 au 4 décembre 2022

Tournoi de badminton junior  
de WMS

### 2 décembre 2022

Concert d'hiver de l'École Itt'ò, à  
18 h 30

### 13 décembre 2022

Réunion du comité plénier  
Bureau du district, à midi

### 13 décembre 2022

Réunion du conseil  
d'administration  
Bureau du district, à 18 h

**CONSEIL D'ADMINISTRATION  
NOMINATIONS AUX COMITÉS POUR 2022-2023**

---

**COMITÉS PERMANENTS**

<b>Finances</b> 1. Terry Brookes 2. Michelle Peters 3. Jason Snaggs	<b>Politiques</b> 1. Terry Brookes 2. Tina Drew 3. Michelle Peters
<b>Relations publiques</b> 1. Barbara Bell 2. Tina Drew 3. Jason Snaggs	<b>Audit</b> 1. Barbara Bell 2. Allan Shortt
<b>Installations</b> 1. Tina Drew 2. Allan Shortt 3. Jason Snaggs	<b>Comité consultatif du conseil et des enseignants de L'AETNO</b> 1. Barbara Bell 2. Terry Brookes
<b>Comité plénier</b> 1. All Trustees	

**COMITÉS SPÉCIAUX**

<b>Évaluation du conseil d'administration et du surintendant</b> 1. Michelle Peters 2. Jason Snaggs 3. David Wasylciw	<b>Négociations avec le syndicat des métallos</b> 1. Tina Drew 2. Allan Shortt
--	--

**NOMINATIONS AUX CONSEILS CONSULTATIFS DES PARENTS**

**École Iti'ò :** Jason Snaggs  
**École secondaire Sir John Franklin :** Terry Brookes  
**École intermédiaire William McDonald :** Allan Shortt  
**École Mildred Hall :** Tina Drew  
**École N.J. Macpherson :** Michelle Peters  
**École Range Lake North :** Barbara Bell